
 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering 
Vereniging 2023 “De Oeverlanden 
Blijven!” 
 

Zaterdag 13 mei 2023, 14-17 uur in de Waterkant 

Aanwezig (voor zover de presenƟelijst is ingevuld): Ria Stricker, Ans van Willigen, Robert Viset, Joost 
Nuissl, Cees Fisser, Ben Bolscher, Dick van der Horst, Menno Vermeulen, Coos Hoebe, Gaby van 
Meerwijk, Wichert Stemerdink, Dick Jurriaans, Riet Knijn, Saskia Boerma, Tamar Frankfurther, 
Marianne Frijling  en de  bestuursleden Nico Jansen, Paul Kamsteeg en Clary Genuït (kandidaat-
bestuurslid), Liesbeth Stricker (voorziƩer) en Tom Koudstaal (penningmeester)  

1 Opening en vaststelling agenda 
Om 14:02 wordt de vergadering door de voorziƩer geopend met een welkomstwoord. De agenda 
wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Bestuursmededelingen 
Afmeldingen ontvangen van Hans Nubé en  G.C. Molewijk. 

3 Ingekomen stukken 
A.  Notulen ALV 2022  
Worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
4 Jaarverslag van het bestuur 
De afgelopen april opnieuw opgestarte Biobende wordt nader toegelicht. Robert Viset werd bereid 
gevonden in april, mei en juni groepen kinderen in de leeŌijd van 6 tot 12 jaar les te geven. De eerste 
15 kinderen waren erg enthousiast. Wordt misschien geconƟnueerd in het najaar . Het plan is om het 
vanaf volgende jaar weer standaard aan te bieden. 

De voorgang van andere punten worden later in de vergadering besproken. 

Het verslag wordt zonder verdere vragen en opmerkingen goedgekeurd. 

5. Jaarverslag Beheer 
Wichert Stemerdink geeŌ na te zijn bedankt voor het opstellen van het verslag een toelichƟng over 
de kampeerders in de Oeverlanden. Hen weg krijgen is lasƟg, maar de gemeente is er mee bezig. 
Extra drukmiddel is het voornemen van de gemeente – mits voldoende budget - het veldje aan de 
rand van het Jaagpadbos Ɵjdelijk zelf als werkplek te gaan gebruiken.  
Ook de dorpsraad van Sloten-Oud Osdorp heeŌ een verzoek tot handhaving gedaan. 

Over de hooglanders wordt nog gemeld dat het enige overgebleven sƟertje wegens te agressief 
gedrag is afgevoerd. Er zijn nu nog 2 koeien, waarvan één waarschijnlijk drachƟg. 

Het verslag wordt zonder verdere vragen of opmerkingen goedgekeurd. 



 

 

6 Jaarverslag publiciteit en jubileumgroep 
Tom Koudstaal geeŌ een korte toelichƟng op zijn verslag, dat daarna wordt goedgekeurd. 
Als aanvulling meldt hij dat de aangebrachte QR-codes op het meubilair een posiƟef werken voor de 
ledenwerving. 

7 Financieel jaarverslag 2022 
De inkomsten vanuit de leden blijven stabiel doordat het hogere ledental de lagere bijdragen opheŌ.  
De hoogte van de post Materiaalkosten wordt veroorzaakt door de realisaƟe van extra bankjes en 
picknicktafels en de aanschaf van elektrisch gereedschap. 
De verhuurinkomsten zijn na de Coronaperiode weer gestegen. De vraag vanuit de vergadering of de 
vereniging zelf huurt betaalt gezien De Waterkant eigendom van de gemeente is, kan ontkennend 
worden beantwoord. 
 
8 Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaande uit Agnes Dekker en Yvonne de Boer-de Cock is afwezig, maar zij hebben 
posiƟef verslag uitgebracht bij het bestuur waarvoor ze worden bedankt. Omdat het verslag niet 
voorhanden was werd het, gelijkluidende, goedkeurende verslag van het vorig jaar voorgelezen. Het 
verslag van dit jaar zal worden gepubliceerd. Met applaus voor de penningmeester  wordt het verslag 
goedgekeurd. 

9 Benoeming nieuwe kascommissie 
Yvonne de Boer-de Cock treedt af. Hans Nubé wordt als nieuw lid voorgesteld en samen met Agnes 
Dekker zonder stemming gekozen. 

10 Verkiezing bestuursleden 
Als nieuw bestuurslid vanuit de beheergroep wordt Clary Genuït voorgesteld om het secretariaat op 
haar gaan nemen. Ze vertelt kort hoe ze bij de Beheergroep is beland en wat haar achtergrond is. Ze 
wordt zonder stemming gekozen. 
Tom Koudstaal en Nico Jansen treden reglementair af, maar zijn herkiesbaar. Nico maakt daarbij het 
voorbehoud dat hij wellicht de volle termijn niet zal kunnen volmaken vanwege een mogelijke 
verhuizing naar het oosten van het land over twee jaar. De heren worden met algemene stemmen 
herbenoemd. 
 

11 BegroƟng 2023 
De begroƟng die een gezonde financiële posiƟe laat zien hoewel er meerdere slechter te voorspellen 
posten zijn, wordt na beantwoording van onderstaande vragen goedgekeurd. 
De grote reservering onder de post Bestuur, uitgeverij betreŌ voor 7500,- de nieuwe plaƩegrond van 
het gebied die in voorbereiding is. Inmiddels is PWC bereid gevonden het jubileumboek te sponseren. 
IBM zal ook benaderd worden. 
De lagere reservering voor Materiaalkosten is te verklaren doordat minder bankjes aangeschaŌ 
worden. 
De 10.000 aan reserveringen onder Totaal betreffen het benodigde onderhoud van de Waterkant 
(9000) en het jubileum (1000). De gemeente Amsterdam investeert ook in het gebouw (50.000 euro).  
Over een structurele bijdrage zijn we nog in onderhandeling. Onze voorwaarde is onveranderd 
gebruik van het gebouw. 
Een ‘algemene reservering’ is niet opgenomen, die wordt geacht onder de acƟviteiten vallen. 
 



 

 

12 40-jarig jubileum in 2024 
Een werkgroep heeŌ nagedacht over mogelijke acƟviteiten Ɵjdens de geplande jubileumweek. 
Aangezien zich weinig vrijwilligers hebben gemeld zal niet alles gerealiseerd kunnen worden. 
De plaƩegrond, het jubileumboek en de conferenƟe met als werkƟtel ‘Beheer van natuur in de stad’ 
kunnen waarschijnlijk wel worden georganiseerd. 
Met Nieuw en Meer zal worden samengewerkt aan een Kunstroute en ook Hannie van de Berg 
(Kunstacademie) is bezig met een project. 

13 Rein Cremerfonds 
Aan de vereniging wordt toestemming gevraagd een jaarlijkse uitkering van 500 à 1000 euro te 
mogen doen vanuit het Rein Cremerfonds om studenten die onderzoek doen te steunen.  
Het plan wordt enthousiast ontvangen. Ook de familie van Rein was enthousiast en benieuwd naar de 
invulling en de mening van de leden.  
Tamar Frankfurther stelt voor een familielid in de commissie op te nemen en de uitreiking met 
publiek te doen. Het bestuur stemt daar graag mee in. 
Het bestuur zal de plannen naar de leden mailen. 

14 Stand van zaken lopende projecten 
A. Toekomst Depot en ‘De Waterkant’ 
De gebruiksovereenkomst  moet worden vernieuwd. Gemeente  lijkt meer zeggenschap te willen. De 
vereniging heeŌ haar voorstel afgewezen en een nieuwe overeenkomst voorgesteld waarin de 
gebruiksperiode van vijf jaar niet is opgenomen. 

B. Ontwikkelingsstrategie 
De eerste  tranche van de de Ontwikkelstrategie  geldt voor de eerste twee jaar. Uitvoering loopt op 
sommige punten (bijvoorbeeld opknappen onderdoorgangen) moeizaam mede door nieuwe 
projectleiders. De aĩakening van het cruisegebied is wel afgerond. 

C. Hoofdgroenstructuur 
Deze nota is door wethouder Van Dantzig na de inspraakperiode aangevuld. Zo heeŌ de Technische 
Adviescommissie minder invloed gekregen. Een referendum is aangevraagd om te plannen weer te 
wijzigen. 

D-G. Pilot Natuurvriendelijke oevers; Zuidasdok/TriAXXX; Gasunie; OnderstaƟon Nieuwe Meer 2 
Plan is om als pilot drijvende eilanden aan te brengen naast het Jaagpadbos  aan de zuidkant van de 
Nieuwe Meer. Zuidasdok werkt mee. TriAXXX., aannemer knooppunt Nieuwe Meer, is bereid te 
investeren in het gebied. 

Gasunie wil nieuw gasstaƟon bouwen. Kreeg kapvergunning, kap zal worden gecompenseerd. 

Voor de bouw van OnderstaƟon NM2 door Liander/Tennet (i.v.m. energietransiƟe) is het 
bestemmingsplan aangepast zodat er hoger gebouwd kan worden dan oorspronkelijk toegestaan. Om 
alles goedkoop te houden wordt het 15 meter hoge gebouw dakloos en met een ontbrekende wand 
gebouwd. Daardoor zal er extra geluidsoverlast in de buurt van het natuur- en recreaƟedeel ontstaan.  
Er is door de vereniging beroep aangetekend bij de Raad van State.  

15 Rondvraag en SluiƟng 
De rondvraag is in eerste instanƟe kort in verband met de verwachte aankomst van een mistery 
guest. Deze is echter verlaat en dus gaat de rondvraag verder. 
 



 

 

Liesbeth Stricker vertelt over de SchinkelkwarƟerplannen waarin binnen 25 jaar 11.000 nieuwe 
woningen staan gepland naast extra bedrijven en een nieuw metrostaƟon. Dat zal effect hebben voor 
de Oeverlanden. De vereniging parƟcipeert in een plaƞorm van 12 organisaƟes die de plannen 
monitoren. De ambiƟe is een groene wijk. Gezien de grooƩe van het gebied zal flink de hoogte in 
moeten worden gebouwd. Het IBM-gebouw zal blijven bestaan, de Japanse tuin daar zal 
waarschijnlijk wel verdwijnen. 

Om 15:20 wordt de vergadering met de binnenkomst van de mystery guest en familie en vrienden 
van Nico Jansen gesloten. 

Het bleek Zijne Majesteit de Koning te hebben behaagd onze vrijwilliger/bestuurslid vanaf de 
oprichƟng te benoemen als Lid in de Orde van Oranje-Nassau. Hester van Buren, wethouder en 
locoburgermeester van Amsterdam hield een lovende speech voor de verraste Nico. De feestelijke 
bijeenkomst werd afgesloten met een borrel. 

 

 

 


